

Homework for Reception Advanced (RCA) Level

Date due: 19/01/2025

الواجب البيتي للمستوى التمهيدي المتقدم

تاريخ التسليم: 2025/01/19

التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة جميع المواضيع المدروسة سابقاً في كتاب التربية الإسلامية-KG والمدرجة أدناه للتأكد من الحفظ وترسيخ الفهم والإستيعاب والإجابة شفهيّاً على الأسئلة داخل الفصل.
- Revise all previously studied topics in the Islamic Education Book-KG which are listed below to assess memorization and consolidate understanding by answering the following questions in the classroom.
- مراجعة الآيات (1 – 3) من سورة العصر على الصفحة 12 في كتاب التربية الإسلامية (KG).
- Revise Verses (1-3) from **Surat Al-Asr** on P.12 in the Islamic Education Book (KG).
- مراجعة الآيات (1 – 5) من سورة الفلق على الصفحة 10 في كتاب التربية الإسلامية-KG.
- Revise Verses (1-5) from **Surat Al-Falaq** on P.10 in the Islamic Education Book-KG.
- مراجعة الحديث الشريف رقم 3 (يَا غُلَامُ، سَمِّ اللَّهَ، وَكُلَّ بِيَمِينِكَ، وَكُلَّ مِمَّا يَلِيكَ) على الصفحة 27.
- Hadeeth No 3 (O Young boy, take the name of Allah, ...) on P.27.
- مراجعة الحديث الشريف رقم 2 (خَيْرُكُمْ مَنْ تَعَلَّمَ الْقُرْآنَ وَعَلَّمَهُ) على الصفحة 26 ثم لونوا الصورة أدناه.
- Hadeeth No 2 (The best among you are those who have learned the Qur'an and taught it (to others) on P.26 then colour the picture below.

